
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Referat afdelingsmøde i afd. 06-24 Rødding Ældrecenter 
 
Tidspunkt: 20.8.2014 

 
Antal fremmødte: 10 lejemål, 9 personer og 1 pårørende. 
 
Fra Skive Kommune: lederen af plejecentret Ida Rump og vicevært Ole Nielsen 
 
Fra Bomiva deltog: Peter Matzen 
 
Valg af dirigent: Peter Matzen 
 
Bestyrelsens beretning, herunder orientering om regnskab for 2013: 
 
Regnskab gennemgået 
 
Budget for 2014: 
 
Budget godkendt enstemmigt 
 
Indkomne forslag: 
 
Forslag om fælles vinduesvask blev enstemmigt nedstemt. 
 
Valg: 
 
Der ønskedes ingen afdelingsbestyrelse. 
 
Eventuelt: 
 
Pavillon og drivhus - rengøring er en fælles opgave og pårørende må således gerne udføre 
arbejdet. Det skal samtidig siges, at det ikke er en opgave viceværten får betalt for, så hvis 
han hjælper, er det kun for være at være flink. 
Vi snakkede kort om markiser. Hvis de skal opsættes på nogen lejligheder skal dette 
vedtages så det bliver taget med i råderetskataloget. Det kan eventuelt finansieres af 
afdelingen, hvis beboerne stemmer for dette. Finansierer afdelingen vil dette medføre en 
huslejestigning over en periode. 
Alternativt kan der sættes film på vinduer. Det er dog en meget dyr løsning hører jeg. Før 
dette monteres bør beboerne søge om tilladelse hos afdelingens inspektør hos Bomiva.     
 
Referat: 
 
 
 
 
Peter Matzen  
20.8.2014  


